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PROTOKÓŁ NR VI/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 18 marca 2011 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 18 
marca 2011 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz.1000 do godz.1430. 
 
Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk-Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 
sali obrad obecnych było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Iwona Kieszek 
4. Radca prawny UMiG     mec Marian Seweryn 
5. Kierownik Placówki  
Terenowej KRUS w Grójcu    p. Wiesława Borkowska 
6. Przedstawiciel Placówki  
Terenowej KRUS w Grójcu    p. Tomasz Wawrzyniak  
7. Wice-Dyrektor SP ZOZ 
w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Dorota Kwietniewska 
8. Dyrektor SP ZOZ w Nowym Mieście 
nad Pilicą       p. Tomasz Skura 
9. Przewodniczący Rady Powiatu   p. Witold Wójcik 
10. Członek Zarządu Powiatu    p. Szymon Nowakowski 
11. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu. 
12. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 
kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Kazimierz Tomczyk zgłosił 
kandydaturę Radnego p. Tadeusza Jędrykę, który wyraził zgodę. Więcej 
kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 14, przeciw 0, 
wstrzymał się 1. Sekretarzem obrad został radny p. Tadeusz Jędryka. 
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PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 
z radnych otrzymał w ustawowym terminie porządek obrad i zapytał, czy są 
wnioski, czy uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie nad porządkiem 
obrad. W głosowaniu za 14 radnych na stan obecnych przyjęto porządek obrad 
w następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienie Starosty Grójeckiego. 

5. Informacje przedstawicieli SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą. 

6. Informacje przedstawicieli Placówki Terenowej KRUS. 

7. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok; 

b) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012 

c) upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przekazania nieruchomości, 

d) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 roku, 

e) udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu, 

f) upoważnienia Burmistrza do przejęcia nieruchomości, 

g) upoważnienia Burmistrza do przejęcia nieruchomości, 

11. Inerpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z ostatniej sesji Rady Miejskej wyłożony był do wglądu w Biurze Rady 
i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z ostatniej sesji Rady. 
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Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu.W głosowaniu za 14 radnych na stan obecnych, protokół z ostatniej 
sesji rady został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o przyczynie nieobecności p. 
Mariana Górskiego-Starosty Powiatu Grójeckiego. Obowiązki i pilny wyjazd 
nie pozwoliły panu Staroście uczestniczyć na sesji Rady Miejskiej. 

 

PKT 5 
Dyrektor SP ZOZ w Nowym Mieście p. Tomasz Skura poinformował o sytuacji 
związanej z udzielaniem nocnej i świątecznej pomocy lekarzy i pielęgniarek. Od 
01 marca 2011 roku w wyniku Zarządzenia Prezesa Funduszu Zdrowia z dnia 23 
grudnia 2010 roku, zmieniły się zasady kontraktowania tej pomocy.Został 
rozpisany konkurs, z założeniem, że jeden punkt będzie wykonywał tego typu 
świadczenia. W powiecie wyłoniono jednego oferenta, Niepubliczny Zakład 
Opieki Zdrowotnej ZIEL-MED w Grójcu. Przestały funkcjonować dwa ośrodki, 
w Nowym Mieście nad Pilicą i w Warce, w których do tej pory udzielana była 
nocna i świąteczna pomoc przez lekarzy i pielęgniarki. Poinformował o 
spotkaniu z prezesem NFZ- p. Jackiem Paszkiewiczem z udziałem dyrektora 
Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego NFZ-p. Barbary Misińskiej, Senatora 
RP –Stanisława Karczewskiego oraz panem Krzysztofem Fiksem – Radnym 
Powiatu Grójeckiego. Na spotkaniu po wypowiedzi pana prezesa i pani 
dyrektor, ponownie zostanie przeanalizowana sprawa z możliwością 
wypracowania satysfakcjonującego pacjentów, którzy w nocy i w dni wolne od 
pracy zgłaszają się do szpitala w Nowym Mieście nad Pilicą. Pani Wice-
Dyrektor Dorota Kwietniewska przedstawiła sprawy szpitala od strony 
finansowej o pozyskiwaniu środków z zewnątrz. Szpital, aby lepej mógł 
funkcjonować potrzebna jest również pomoc spłeczeństwa, zaapaleowała o 
składanie deklaracji do Podstawowej Opieki Zdrowotnej. Pani Burmistrz 
poinformowała, że mimo nasz szpital nie wygrał przetarg to okres do końca 
grudnia należy przetrwać, pomoc będzie udzielana jak dotychczas. Szpital 
ponownie weźmie udział w przetargu w styczniu przyszłego roku. Pani 
Burmistrz złożyła podziękowania od społeczeństwa i mieszkańców naszej 
gminy dla pani Wice-Dyrektor i Panu Dyrektorowi za obywatelską postawę, za 
pomoc w pozyskiwaniu środków z zewnątrz, za wspłópracę i życzliwe podejście 
do tematu. Burmistrz stwierdziła, że dzięki owocnym działaniom dyrekcji 
szpital nie ma większych zadłużeń. 
W dalszej dyskusji sołtys Łęgonic zaproponował czy jest możliwość 
przeprowadzenia w świetlicy dla mieszkańców wsi Łęgonice i wsi sąsiednich 
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z udziałem ratowników i pielęgniarek pokazu udzielenia pierwszej pomocy. 
Dyrektor SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą poinformował, że taka 
możliwość istnieje. 
 

PKT 6 
 

Pani Wiesława Borkowska – Kierownik Placówki Terenowej KRUS w Grójcu 
poinformowała o problemach i zasadach ubezpieczenia rolników. Objaśniła, na 
podstawie umów o pracę zwolnienia rolników z obowiązku podwójnego 
odprowadzania składek do ZUS-u i KRUS. Następnie zwróciła uwagę na 
zadłużenia rolników. Proponowane są układy ratalne. Składki muszą być 
płacone w terminie. Sporadycznie wystawiane są tytuły egzekucyjne i na 
hipotekę. W dalszej wypowiedzi pani Kierownik przedstawiła procedurę 
ubiegania się o świadczenie emerytalne.  
Następnie głos zabrał pan Tomasz Wawrzyniak –Przedstawiciel Placówki 
Terenowej KRUS w Grójcu zajmujący się sprawami wypadków przy pracy 
rolniczej oraz sprawami związanymi z prewencją wypadkową, czyli szkolenia 
rolników w zakresie BHP. Nadmienił, że wypadki przy pracy rolniczej powinny 
być niezwłocznie zgłoszone do KRUS. Najlepszą formą powiadomienia o 
wypadku jest forma pisemna bądź osobista. Poinformował o procedurze 
korzystania ze świadczenia rehabilitacyjnego z możliwości korzystania wyjazdu 
do senatorium. 
Poinformował o drugiej edycji konkursu wieś z zakresu bezpieczeństwa i 
ekologii rolnictwa. Zorganizowany dla sołtysów i rolników. 
Współorganizatorem mogą być Urzędy Gmin, Starostwo Powiatowe. Termin 
zgłoszenia upływa 15 czerwca 2011 roku. Drugi konkurs plastyczny 
zorganizowany dla dzieci na temat bezpiecznej pracy w gospodarstwie rolnym. 
Każdy konkurs składa się z trzech etapów, przeprowadzony może być w gminie, 
powiecie lub na szczeblu wojewódzkim.  
 

PKT 7 
 

Przewodniczący Komomisji Gospodarczo Budżetowej Rady Miejskiej p Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 
posiedzenie w dniu 15 marca 2011 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 
1.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2.Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
 
Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał: 
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-zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator 
Skarbnik Miasta i Gminy planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 
rok zwiększa się o kwotę - 897 163 00zł., planowane wydatki na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę – 402 866 00zł. Po tych zmianach plan dochodów wynosi 
w kwocie -20 417 733zł., natomiast plan wydatków – 22 214 394zł. W związku 
z tymi zmianami zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę – 494 297 00zł. I po 
zmianach wynosi – 1 796 661 00zł. Członkowie Komisji powyższe projekty 
uchwał zaopiniowali pozytywnie 4-za, 1-wstrzymał się.  
 
-Pani Burmistrz  przedstawiła projekt uchwały o nie wyrażeniu zgody na 
wyodrębnienie w budżecie miasta i gminy na rok 2012 środków mających 
stanowić fundusz sołecki. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały 
pozytywnie 5-za. 
 
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza do nieodpłatnego przekazania nieruchomości na rzecz Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt uchwały 5-za. 
 
-Skarbnik Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 
roku. Poinformowała, że Zarząd Województwa Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie  na realizację zadania Budowa kanalizacji 
sanitarnej wraz z przyłączami w ulicy Góra w Nowym Mieście nad Pilicą-II 
etap. planuje pomoc finansową w formie pożyczki zwrotnej w wysokości do - 
500 000zł. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 
uchwały 5-za. 
 
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Mazowieckiemu w kwocie 758 000 00zł. z przeznaczeniem na 
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 707 w miejscowości Żdżary” realizowanego przez Mazowiecki 
Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie. Członkowie Komisji pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały 5-za. 
 
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały odnośnie drogi przed dawną 
szkołą w Gostomi oraz droga w Wólce Ligęzowska. W przyjętej uchwale przez 
Radę Miejską Agencja Rynku Rolnego z Kozienic miała wątpliwości co do 
treści, ponieważ było zapisane, że przekazuje Agencja Gminie te działki w 
formie darowizny. Według ustawy, które obowiązują w działaniu Agencji 
powinny być sformułowane „nieodpłatne przekazanie ”. Członkowie Komisji 
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zapoznali się z projektami uchwał nie wnieśli uwag do przedstawionego 
projektu. Zaopiniowano pozytywnie 5-za. 
Pan Radny Zbigniew Kacprzyk zabrał głos odnośnie wniosku w sprawie 
przekazu medialnego. Zapoznał Komisję o kosztach i całkowitym utrzymaniu 
przekazu. Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawioną sprawą. 
Stwierdzono, że należałoby najpierw całą salę zmodernizować. W głosowaniu 
za odrzuceniem wniosku było 4-za, 1-wstrzymał się. Pan Radny Jędryka zwrócił 
się do pani Burmistrz z prośbą o oczyszczenie miejsca wzdłuż cmentarza i 
zrobienie parkingu przed cmentarzem, oraz naprawienie znaku informacyjnego 
przy cmentarzu skrzyżowanie ulicy Warszawskiej z Północną. Pani Burmistrz 
przedstawiła procedurę i wypowiedziała się na temat realizacji tych zadań. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że w 
okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie w dniu 16 marca 
2011 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
2. Ocena realizacji uchwał Rady za 2011 rok. 
3. Ocena realizacji zarządzeń Burmistrza za 2011 
4. Sprawy bieżące. 

Pani Teresa Dudek - przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że 
jednym z tematów posiedzenia Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych 
na sesję Rady był taki sam jak na Komisji Budżetowej więc nie będzie 
przedstawiała, dodała tylko, że przedstawione projekty uchwał zostały 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek przedstawiła Sprawozdanie 
Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą podjętych w okresie 01.01.2010-31.12.2010. Komisja nie wniosła 
zastrzeżeń. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z realizacją zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą za okres 01.01.2010-31.12.2010, którą przedstawiła 
p. Iwona Kieszek -Sekretarz Miasta i Gminy. Komisja nie wniosła zastrzeżeń do 
przedstawionej informacji. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu Pan Zbigniew Kacprzyk-Przewodniczący Rady Miejskiej zabrał głos 
odnośnie wniosku złożonego przez Pana Radnego Tomasza Pietruchę w sprawie 
przekazu medialnego. Zapoznał Komisję o kosztach i całkowitym utrzymaniu 
przekazu Ze względu na wysokie koszty modernizacji sali jak również bieżące 
wysokie koszty utrzymania Komisja nie widzi możliwości realizacji tego 
zadania. Pani Teresa Dudek-Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zwróciła się z 
prośbą o naprawę znaku informacyjnego przy cmentarzu skrzyżowanie ulicy 
Warszawskiej z ulicą Północną. Pan Radny Kazimierz Tomczyk zwrócił się z 
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prośbą o naprawę drogi gminnej spowodowaną uszkodzeniami po zimie na 
odcinku Jankowice-Rokitnica. 
 
Pan Stanisław Motyl - Przewodniczący Komisji Oświatowo- Społecznej 
poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia. 
W dniu 11 lutego 2011 roku zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Współpraca z Posterunkiem Policji i OSP w zakresie bezpieczeństwa 
mieszkańców. 

2. Współpraca z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej przywitał 
zaproszonych gości .Celem zaproszenia na posiedzenie Komisji były sprawy 
dotyczące bezpieczeństwa młodzieży, narkotyków, bezpieczeństwa o ruchu 
drogowym i ratowniczo-gaśniczym. Pan Przewodniczący poprosił o zabranie 
głosu pana Zdzisława Sadowskiego – Kierownika Obwodu Drogowego MZDW 
w sprawie znaków drogowych na drogach wojewódzkich na naszym terenie 
między innymi ustawienia lustra na ulicy Warszawskiej w rejonie Biedronki 
przy przejściu dla pieszych. W ocenie Komisji przejście to jest na tyle 
niebezpieczne, że zagraża dla ruchu pieszych W sprawie tej wystosowane było 
już pismo do pani Burmistrz. Pan Sadowski wyjaśnił procedurę tego 
zagadnienia i pod zasadnością ewentualnego złożenia wniosku wyrazi 
pozytywną opinię. W międzyczasie aspirant Wojciech Orzeszek zaproponował o 
przeniesienie dwóch przejść dla pieszych na ulicy Warszawskiej na odcinki 
proste. Pan Stanisław Orzeszek wypowiedział się na temat zagrożeń na wyżej 
wymienionych przejściach. Prosił, aby opinię pozostawiono fachowcom. Pan 
Stanisław Orzeszek wniósł prośbę, do pana Sadowskiego o wycięcie suchych 
drzew rosnących w kierunku Żdżarek. Pan Radny Pietrucha zapytał czy mogą 
być usunięte suche drzewa rosnące na ulicy Tomaszowskiej pomiędzy blokami 
Osiedla Zdrowie a blokami Osiedla Wojskowego. Pan Zbigniew Kacprzyk 
przypomniał, iż droga ta jest drogą powiatową, z innym zarządcą. Pan Sadowski 
omówił procedurę wyżej wymienionej kwestii, dodając zaproponował 
oznakowanie dróg poziome grubo-warstwowe, przynajmniej na terenach 
zabudowanych.  
Pan Radny Kacprzyk przedstawił sprawę miejscowości Żdżary odnośnie zmiany 
organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej z powiatową, jadąc od Nowego 
Miasta i skręcając w lewą stronę do Wału. Poinformował, że wystosowane było 
pismo do Mazowieckiego Zarządu Dróg. W odpowiedzi ujęto, że przy 
zachowaniu odpowiedniej prędkości, skrzyżowanie to nie stwarza zagrożenia, 
ale w dalszym ciągu takie zagrożenie istnieje. Po dyskusji stwierdzono, że temat 
jest do ponowienia, wyjazdu na miejsce i dokładnych oględzin oraz 
ewentualnego zrobienia skrzyżowania. Pan Tomasz Pietrucha odniósł się do 
kwestii bezpieczeństwa dzieci i młodzieży z dwóch szkół Gimnazjum i Liceum 
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przy ulicy Ogrodowej. Zapytał czy istnieje możliwość postawienia barierki 
zabezpieczającej na chodniku przed wyjściem ze szkół oraz spowalniacza na 
drodze przy ul. Ogrodowej. Pan Dzielnicowy Posterunku Policji Wojciech 
Orzeszek zaproponował wykonanie dwóch spowalniaczy na ulicy Ogrodowej 
jeden przy posesji pana Porady oraz drugi na odcinku drogi za Liceum 
Ogólnokształcącym. Pan Sadowski stwierdził, iż sprawy te leżą w gestii Gminy 
i Powiatu. Komisja przychylnie ustosunkowała się do wyżej wymienionej 
sprawy. Pan Radny Pietrucha zapytał co można zrobić w kwestii 
bezpieczeństwa na ulicy Spacerowej przy Przychodni. W przekonaniu Radnego 
Pietruchy lewa strona ulicy stała się wielkim parkingiem. Pan Zbigniew 
Kacprzyk poinformował, że należy zadbać o bezpieczeństwo pieszych i w 
kwestii tej jest możliwość zrobienia po prawej stronie chodnika. Pan Majewski 
zwrócił się z prośbą do Komisji o naprawę ubytków na ulicy Ogrodowej przy 
Biedronce i Osiedlu Spółdzielni Mieszkaniowej. Pan Stanisław Motyl 
poinformował o braku znaku drogowego na ulicy Ogrodowej przy skręcie w 
ulicę Targową. Pan Marian Dziedzic dodał, iż  jadąc od Warszawy nie można 
skręcić w lewą stronę przy Pizzerii Gusto w ulicę Targową. Na drodze istnieje 
znak poziomy - linia ciągła, ale brak jest ustawionego znaku drogowego zakazu 
skrętu w lewo. Pan Zdzisław Sadowski stwierdził, że należałoby przejrzeć 
dokumentację oznakowania miasta i ustawić brakujące znaki. W dalszej części 
omawiane były sprawy funkcjonowania Ochotniczej Straży Pożarnej. Pan 
Tadeusz Majewski Prezes OSP poinformował że na terenie miasta i gminy 
funkcjonuje 9 Jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej: Nowe Miasto, Żdżary, 
Gostomia, Godzimierz, Domaniewice, Bieliny, Łęgonice, Jankowice, Rosocha. 
Spośród tych Jednostek dwie są włączone do Krajowego Systemu Ratowniczo-
Gaśniczego Jednostką to jest Nowe Miasto, Żdżary. Jednostki te są najlepiej 
uposażone. Na koniec roku 2010 składały się one 245 strażaków. Kadencja 
władz OSP trwa 5lat. W tym roku upływa kadencja władz i odbywają się 
zebrania sprawozdawczo-wyborcze na wszystkich szczeblach w gminach w 
powiatach, w województwach. Kampania zostanie zakończona do 12 marca 
2011 roku, a 22 maja 2011 roku odbędzie się zjazd Oddziału Miejsko- 
Gminnego Straży Pożarnej, na którym wybrany będzie Zarząd Miejsko-Gminny. 
Następnie zabrał głos Komendant OSP pan Jacek Chrobok, przedstawił sprawy 
2010 roku dotyczące miejscowych zagrożeń i zagrożeń powiatu. W skali 
powiatu, odnośnie zagrożeń gmina Nowe Miasto zajmuje trzecie miejsce. 
Poinformował o potrzebach, dotyczących wyposażenia sprzętu, samochodów, 
zadbania bezpieczeństwa strażaków poprzez wykonywanie badań terminowych. 
Pan Chrobok mówił o zakupieniu pompy, której wartość była wysoka, a nie 
spełnia swoich zadań. Pan Przewodniczący Motyl zapytał na jakie cele zostają 
wydatkowane otrzymane środki czy były przypadki zakwestionowania 
zakupów, jeżeli tak to przez kogo. W ramach spotkania Zarządu Miejsko-
Gminnego środki wydatkowane są najpierw na bieżące potrzeby Jednostki, w 
pierwszej kolejności na paliwo, energię, remonty, badania techniczne 
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samochodów i inne nie są znane przypadki zakwestionowania wydatków przez 
Jednostki OSP. Po dyskusji Komisja stwierdziła o ewentualnym zaproszeniu 
Zarządów OSP , włącznie z zaproszeniem pana Jacka Chrobaka komendanta 
OSP oraz pana Tadeusza Majewskiego prezesa Miejsko-Gminnego Zarządu 
OSP RP w Nowym Mieście nad Pilicą, w celu przybliżenia spraw dotyczących 
Jednostek Straży Pożarnej. Następnie zabrał głos Dzielnicowy Posterunku 
Policji w Nowym Mieście nad Pilicą Wojciech Orzeszek. Poinformował, że 
Posterunek Policji liczy 8 funkcjonariuszy z tego 3 jest miejscowych pozostali 
dojeżdżający. Stwierdził, że na terenie miasta i gminy są problemy różne 
między innymi zdarzenia drogowe. Pani Radna Czerwiowska zapytała o 
problemy z młodzieżą. Pan aspirant Orzeszek stwierdził, że większych 
problemów nie ma. Poprzez ciągłą edukację i współpracę z dyrektorami szkół 
wskaźnik ten jest niewielki. Na terenie miasta działa monitoring, w jakimś 
stopniu umożliwia w zwalczaniu przestępczości. Pracownik Urzędu pani 
Agnieszka Kozera przedstawiła funkcjonowanie techniczne kamer oraz ich 
umiejscowienie na terenie naszego miasta. Pan Radny Pietrucha zaproponował, 
aby zakupić monitoring profesjonalny, i znaleźć na niego środki w budżecie 
Gminy. Zamontować go w miejscach newralgicznych po ustaleniu z Policją i z 
mieszkańcami przy pomocy Radnych. Takie punkty byłyby monitorowane i 
bezwzględnie pomogłyby przy ewentualnych wykroczeniach czy 
przestępstwach, a z drugiej strony stanowiłyby formułę na dłuższy czas. Pan 
Radny Pietrucha zaproponował, aby na sesję zapraszany był przedstawiciel 
Policji, co było praktykowane w poprzednich latach. Pan aspirant Orzeszek 
stwierdził, że pobyt przedstawiciela Policji na spotkaniu Sesji, to kwestia kilku 
minut. Powinna odnieść się do konkretnych zapytań i konkretnej problematyki. 
Komisja, po dyskusji, pozytywnie ustosunkowała się w przedstawionej sprawie. 
Pan Przewodniczący Motyl poprosił, aby zabrała głos Przewodnicząca GKRPA 
w Nowym Mieście nad Pilicą pani Alicja Stawiana. Problemy związane z 
alkoholem i narkomanią nie stanowią dużego problemu na naszym terenie. Pani 
Stawiana przedstawiła skład Komisji: pani Wołczyńska, pani Dusza, pani 
Pucińska, pan Ciapa i Przewodnicząca pani Stawiana. Komisja jest ciałem 
doradczym i zbiera się raz w miesiącu w razie potrzeby. Na zebraniach zawsze 
omawiane są sprawy alkoholizmu i narkomanii, pani Stawiana pokreśliła ścisłą 
współpracę z Policją. Pierwszą rzeczą Komisji jest opiniowanie wydawanych 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. Następnie do tych wydanych 
zezwoleń są prowadzone kontrole w każdym punkcie, w którym są sprzedawane 
napoje alkoholowe. Taka kontrola odbywa się wspólnie z Policją. Nadmieniła, 
że grupy, które organizują wyjazdy młodzieży jeżeli występują o 
dofinansowanie w Komisji, to Komisja przychyla się, ale warunek jest taki, że 
wśród tematów kolonijnych jakie są tam prowadzone, musi znajdować się temat 
walki z alkoholem. Grupy, które organizują kolonie to: Caritas, Klasztor, 
Parafia. Pani Przewodnicząca przedstawiła dofinansowania z Komisji 
Przeciwdziałaniu Alkoholizmowi w 2010 roku: Klubu Honorowych Dawców 
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Krwi Kropelka, Koncertu Nieprzetartego Szlaku, nagrody o. Ojcu Honoracie w 
PSP w Nowym Mieście nad Pilicą, pucharów w turnieju koszykówki, zakup 
zestawu Pierwsza Pomoc, wyjazd na basen ze Szkoły Podstawowej Żdżary, 
wycieczki, Honoracki Dzień Młodzieży, wyjazd orkiestry, prenumerata 
czasopism, zakup leków, udział w kampanii Postaw na Rodzinę, pakiety 
pościelowe, warsztaty dla  PSP Nowe Miasto nad Pilicą, współ organizacja 
wyścigu kolarskiego, wyjazd do Zakopanego, wyjazd do Serpelic. W dalszej 
części pani Agnieszka Kozera, pracownik Urzędu, przedstawiła Sprawozdanie z 
Wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Nowym Mieście nad Pilicą w tym Plan Wydatków GKRPA na 2010 rok na 
Przeciwdziałanie Alkoholizmowi wydano 85 000,00, Przeciwdziałanie 
Narkomanii 50 000,00. Ogółem Plan Wydatków GKRPA 135 000,00. 
Przedstawiła Wykaz Wydatków GKRPA w 2010 roku, Przeciwdziałanie 
Alkoholizmowi 127 153,13. Przeciwdziałanie Narkomanii 16 363,82. Niniejsze 
Sprawozdanie stanowi Załącznik do Protokołu z posiedzenia Komisji. 
Pani Radna Czerwiowska odczytała Komisji Podanie od pani Anieli Abramczyk 
i mieszkańców zamieszkałych przy ulicy Targowej 21B, dotyczącej sprawy 
naprawienia dachu budynku i remontu. Pan Radny Pietrucha poinformował 
Komisję o możliwości inicjatywy budowy boiska w sąsiedztwie hali sportowej 
na tyłach Liceum Ogólnokształcącego, oraz promowania miasta, poprzez 
udostępnienie hali sportowej na zorganizowanie imprezy sportowej, meczu 
juniorów piłki siatkowej Polska-Finlandia. 
Członkowie Komisji wystosowali następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o postawienie barierki ochronnej na chodniku(na 
miejscu poprzedniej, która uległa zniszczeniu) przy Publicznym 
Gimnazjum na ul. Ogrodowej. 

2. Komisja wnioskuje o zamontowanie dwóch spowalniaczy na ul. 
Ogrodowej ( przy posesji pana Porady oraz na odcinku za Liceum 
Ogólnokształcącym w kierunku wsi Pobiedna). 

3. Wniosek Komisji o założenie na ulicy Spacerowej chodnika( prawa strona 
jadąc do Przychodni Zdrowia od ulicy Tomaszowskiej). 

4. Komisja wnioskuje o postawienie znaku drogowego przy skręcie z ulicy 
Warszawskiej na ulicę Targową. 

5. Komisja wnioskuje( ponowienie wniosku z dnia 21 stycznia 2011 roku) o 
zamontowanie lustra przy ulicy Warszawskiej i Armii Krajowej w 
Nowym Mieście nad Pilica ( przy drodze nr 728), chodzi o lepszą 
widoczność przy przechodzeniu na druga stronę ulicy. 

6. Komisja wnioskuje o zamontowanie oświetlenia przy ulicy 
Parkowej(jedna lampa), oraz oświetlenia przy ulicy Sadowej i ulicy 
Jabłoniowej( jedna lampa). 

Poza tymi wnioskami Przewodniczący Komisji p. Motyl poinformował, że w 
opinii Radnego p. Orzeszka jest potrzeba właściwego oznakowania posesji na 
terenie naszej gminy. 
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W dniu 11 marca 2011 roku Komisja zajmowała się następującymi sprawami: 

1.Opiniowanie projektów uchwał z zakresu działania Komisji. 
2.Sprawy bieżące. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej przywitał zaproszonych 

gości. Głos zabrał Kierownik Posterunku Policji w Nowym Mieście nad Pilicą 
aspirant Janusz Dobrosz przedstawił informacje od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji dotyczące tzw. Sponsoringu. Dotyczą przeprowadzenia 
rozpoznania możliwości dofinansowania znajdujących się na terenie działania 
Jednostki zakupu sprzętu w wersji samochodów osobowego oznakowanego i 
nieoznakowanego. Minimalna kwota dofinansowania zakupu poprzez jednostkę 
samorządową radiowozu nieoznakowanego - 30 000 00 zł., radiowozu 
oznakowanego - 36 000 00zł., skuteru z napędem elektrycznym oznakowanego -
6 000 00zł. Następnie zabrał głos w sprawie niesprawnego monitoringu na 
Osiedlu przy ul. Tomaszowskiej. 
Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał: 
-zmiany w budżecie miasta i gminy na 2011 rok przedstawiła p. Ewa Bator 
Skarbnik Miasta i Gminy planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 
rok zwiększa się o kwotę - 897 163 00zł., planowane wydatki na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę - 402 866 00zł. Po tych zmianach plan dochodów wynosi 
w kwocie - 20 417 733zł., natomiast plan wydatków – 22 214 394zł. W związku 
z tymi zmianami zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę – 494 297 00zł. I po 
zmianach wynosi - 1 796 661 00zł. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 
przedstawionego projektu.  
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza do nieodpłatnego przekazania nieruchomości na rzecz Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Członkowie Komisji zapoznali 
się z przedstawionym projektem uchwały. 
-Skarbnik Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w 2011 
roku. Poinformowała, że Zarząd Województwa Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie  na realizację zadania Budowa kanalizacji 
sanitarnej wraz z przyłączami w ulicy Góra w Nowym Mieście nad Pilicą-II etap 
planuje pomoc finansową w formie pożyczki zwrotnej w wysokości do - 
500 000 00zł. Członkowie Komisji zapoznali się przedstawionym projektem 
uchwały. 
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Mazowieckiemu w kwocie - 758 000 00zł. z przeznaczeniem na 
dofinansowanie realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 707 w miejscowości Żdżary” realizowanego przez Mazowiecki 
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Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie. Członkowie nie wnieśli uwag do 
przedstawionego projektu uchwały. 
-Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały odnośnie drogi przed dawną 
szkołą w Gostomii oraz droga w Wólce Ligęzowska. W przyjętej uchwale przez 
Radę Miejską Agencja Rynku Rolnego z Kozienic miała wątpliwości co do 
treści, ponieważ było zapisane, że przekazuje Agencja Gminie te działki w 
formie darowizny. Według ustawy, które obowiązują w działaniu Agencji 
powinny być sformułowane „nieodpłatne przekazanie „. Członkowie Komisji 
zapoznali się z projektami uchwał. 
-Pani Burmistrz  przedstawiła projekt uchwały o nie wyrażeniu  zgody na 
wyodrębnienie w budżecie miasta i gminy na rok 2012 środków mających 
stanowić fundusz sołecki. Członkowie Komisji przed podjęciem uchwały chcą 
usłyszeć opinię sołtysów. 

Pan Radny Pietrucha zwrócił się z pytaniem do Pani Burmistrz o termin 
spotkania z mieszkańcami Osiedla w sprawie obwodnicy. Pani Burmistrz 
odpowiedziała, że spotka się z mieszkańcami Osiedla w każdym momencie, ale 
bez udziału Pana Radnego Pietruchy. Stwierdziła, że Radny reprezentuje 
mieszkańców i jego zadaniem jest dowiedzieć się na jakim etapie jest ta 
inwestycja mogąc dzwonić, pojechać do Warszawy i udzielać informacji 
mieszkańcom. Pan Radny Zbigniew Kacprzyk odnośnie wniosku w sprawie 
przekazu medialnego zapoznał Komisję o kosztach i całkowitym utrzymaniu 
przekazu. Stwierdzono, że temat ten jest rozwojowy i należałoby najpierw całą 
salę obrad zmodernizować. Następnie Pan Radny Pietrucha zwrócił uwagę na 
realizację zadania budowy boiska za halą sportową, oraz zapewnienie w 
szkołach zajęć podczas ferii dla dzieci i młodzieży. Radny Pietrucha wniósł apel 
do protokołu do Przewodniczącego Komisji i Przewodniczącego Rady Miejskiej 
o zajęcie stanowiska o formę traktowania Radnego oraz niezadowolenie z formy 
rozmowy z Panią Burmistrz. 

Wypracowano wnioski: 
1.Wykonać i zamieścić poczet od 1989 roku: Przewodniczących Rady 

Miejskiej, Burmistrzów i Honorowych Obywateli Miasta. 
2.Opracować projekt modernizacji sali konferencyjnej Urzędu, 

zapewniający minimalne potrzeby w zakresie prowadzenia obrad jak również w 
perspektywie przekazu medialnego. 

 
PKT 8 

Burmistrz Miasta i Gminy przedstawiła informację za okres międzysesyjny tj. 
od 28.01.2011 roku – do 18.03.2011 roku. 

1. Burmistrz poinformowała, że 01 lutego 2011 roku na zaproszenie 
Wojewody Mazowieckiego pana Jacka Kozłowskiego w Białobrzegach 
odbyło się spotkanie samorządowców Subregionu radomskiego. Tematem 
spotkania było podsumowanie stanu bezpieczeństwa w 2010 roku. 
Sprawozdania w obszarze Policji przedstawił Mazowiecki Wojewódzki 
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Komendant Policji w obszarze Straży Pożarnej przedstawił Mazowiecki 
Komendant Wojewódzki PSP oraz w kwestii inwestycji drogowych na 
Mazowszu przedstawił Zastępca Dyrektora Oddziału w Warszawie 
GDDK i A. 

2. W dniu 10 lutego 2011 roku Burmistrz poinformowała, że odebrała z rąk 
pana Jerzego Millera – Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 
oraz Wojewody Mazowieckiego pana Jacka Kozłowskiego, podczas 
uroczystego spotkania promesy na kwotę 750 000 00zł. Jest to dotacja 
celowa na odbudowę mostu na rzece Pilica we wsi Gostomia. Tylko 19 
samorządów województwa mazowieckiego otrzymało rządowe 
dofinansowanie na usuwanie skutków powodzi i klęsk żywiołowych, a 
wśród nich znalazła się gmina Nowe Miasto. Burmistrz poinformowała, 
że w lipcu tego roku będzie jeszcze jedna transza, a gmina Nowe Miasto 
będzie uwzględniona podczas dzielenia tych środków. 

3. W dniu 11 lutego 2011 roku w SPZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą w 
ramach obchodów ,, XIX Międzynarodowego Dnia Chorego” odbyła się 
uroczysta Msza Święta celebrowana przez Ordynariusza Łowickiego Ks. 
Biskupa prof. dr hab. Andrzeja Dziubę oraz Dziekana Parafii Nowe 
Miasto nad Pilicę Ks. Kan Jana Widerę i kapelana szpitala. 

4. Burmistrz poinformowała, że w dniu 14 lutego 2011 roku zostało 
ogłoszone zapytanie cenowe dla zamówienia publicznego o wartości nie 
przekraczającej równowartość 14 000 00 euro na remont dachu budynku 
socjalnego przy ulicy Tomaszowskiej 51 w Nowym Mieście nad Pilicą 
wyłoniono wykonawcę robót firmę TERMO-BUD Ruszkowice 
,Borkowice za najniższą kwotę 13 370 84zł. brutto. Termin realizacji 31 
maja 2011 roku. 

5. W dniu 16.02.2011 roku w Przychodni Rejonowej SPZOZ w Nowym 
Mieście nad Pilicą odbyło się pierwsze posiedzenie Rady Społecznej 
działającej przez SPZOZ, została powołana nowa Rada Społeczna na 
posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji Zdrowia i Zarządu Rady 
powiatu grójeckiego w osobach Stanisława Fetraś - członek Komisji, pan 
Krzysztof Fiks - radny powiatu grójeckiego. 

6. Burmistrz poinformowała, że złożony wniosek do Mazowieckiej 
Jednostki Wdrażania Programów Unijnych o dofinansowanie budowy 
kolektorów słonecznych został zaopiniowany pozytywnie i przeszedł do 
kolejnego etapu oceny merytorycznej. 

7. Dnia 07.03.2011 roku ogłoszono przetargi nieograniczone na przebudowę 
drogi we wsi Pobiedna, przebudowę i modernizację nawierzchni na 
Osiedlu ul. Tomaszowska i ul. Wąska w Nowym Mieście nad Pilicą. 

8. Dnia 09.03.2011 roku ogłoszono przetargi na przebudowę drogi gminnej 
we wsi Zalesie oraz drogi gminnej we wsi Wierzchy. 

9. Dnia 09.03.2011 roku zlecono firmie projektowanie nadzoru p. Andrzej 
Antosik z Rawy Mazowieckiej wykonanie kompletnej dokumentacji 
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projektowej kanalizacji burzowej około 60m bieżących na ul. 
Południowej w Nowym Mieście nad Pilicą za kwotę do 3 500 00zł. z 
terminem wykonania do 31.03.2011 roku. 

10. Dnia 15.03.2011 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót 
Drogowo- Mostowych z Piotrkowa Trybunalskiego na wykonanie i 
remontu cząstkowego ulic i dróg o nawierzchni bitumicznej masą na 
gorąco poprzez powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysem. Cena za 
metr kwadratowy remontu masa gorąco wynosi 51,66zł. poprzez 
powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami 38,13zł. Szacuje się, że 
koszt tych prac wyniesie około 110 000 00zł.  

11. Pani Burmistrz przedstawiła nowych sołtysów: Strzałki - p. Maria 
Rzaczkiewicz, Nowe Strzałki - p. Marianna Biernacka, Świdrygały - p. 
Małgorzata Iwanicka, Borowina – p. Grzegorz Solarek, Wał – p. 
Kazimierz Dąbrowski, Wierzchy – p. Lidia Gaca, Wola Pobiedziska – p. 
Franciszek Kozera, Wólka Ligęzowska – p. Stefania Wąsik, Żdżarki – p. 
Małgorzata Woźniak, Żdżary – Jan Dąbrowski. Na terenie miasta na 
Osiedlu Nr 1 wybrana została p. Helena Pardej, na Osiedlu Nr 2 p. Marek 
Lewecki, na Osiedlu Nr 3 p. Grażyna Plęs-Banach. 

12. Pani Burmistrz poinformowała, że w marcu 2011 roku we wszystkich 
Jednostkach OSP na terenie naszej gminy odbyły się zebrania 
sprawozdawczo-wyborcze. Podczas tych spotkań przedstawiono 
sprawozdania z działalności Jednostek w 2010 roku. W Jednostkach 
wybrano nowy Zarząd. Uczczono pamięć prezesa straży OSP w Żdżarach 
Druha p. Ryszarda Zaręby. 

13. Burmistrz przedstawiła problem bezdomnych psów na terenie naszej 
gminy. Mimo podpisania umowy z przytuliskami problem nie do końca 
jest rozwiązany. Wystosowano pisma do dwudziestu schronisk i 
przytulisk z prośbą o pomoc w odebraniu bezdomnych psów. Wszystkie 
schroniska udzieliły podobnej odpowiedzi są przepełnione i nie ma 
możliwości, aby przejęły choćby jednego psa z naszej gminy. Miesięcznie 
odbiera się dwa psy z naszej gminy, płacąc 750,00zł. za sztukę. 

14. Pani Burmistrz poinformowała, o spotkaniu z mieszkańcami Osiedla Nr 3 
na którym mieszkańcy sami, bądź w ich imieniu będą wystosowane pisma 
do parlamentarzystów o zmianę pewnych ustaw. 

15. W dniach od 01.04.2011 - do 30.06.2011 roku na terytorium Polski będzie 
przeprowadzony narodowy spis powszechny ludności i mieszkań. Będzie 
to pierwszy spis ludności od czasów przystąpienia Polski do Unii 
Europejskiej. Przeprowadzony zostanie w formie elektronicznej, bez 
użycia formularzy papierowych. Mamy czterech rachmistrzów spisowych. 

16. W dniu 16.03.2011 roku w sali konferencyjnej odbyło się spotkanie z 
mieszkańcami ulicy Sady. Tematem spotkania była sprawa obwodnicy i 
bieżące utrzymanie dróg. 
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17. W dniu 17.03.2011 roku pani Burmistrz poinformowała o złożonym 
wniosku do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Pomocy Unijnej. W 
ramach projektu ,, Szkoła naszym oknem na świat’’. Były prowadzone 
zajęcia pozalekcyjne, wycieczki, obozy. Projekt, który już się kończy był 
realizowany przez rok spotkał się z aprobatą wśród uczniów i młodzieży. 
Wniosek opiewa na kwotę 1 716 719,00zł. Burmistrz złożyła 
podziękowania p. Mirosławowi  Zarzyckiemu i p. Mirosławowi 
Binkiewiczowi za pozyskanie środków, które wpłynęły dla naszej gminy 
na przebudowanie linii energetycznych na terenie naszego miasta i kilku 
wiosek. 

18. W dniu 07.03.2011 roku pani Burmistrz poinformowała o spotkaniu z 
marszałkiem Adamem Struzikiem. Tematem rozmowy, były planowane 
inwestycje na terenie naszej gminy i inwestycje na drogach 
wojewódzkich. Na teren naszej gminy wpłyną w tym roku znaczne 
pieniądze. Droga nr 728 została przebudowana została droga nr 707 oraz 
2 km od Żdżar w kierunku Rawy Mazowieckiej, koszt inwestycji 
1 300 000,00zł. Umowa została podpisana w dniu 28.02.2011 roku 
między MZDW w Warszawie, a firmą, która będzie wykonawcą. 

Pan Zbigniew Kacprzyk - przewodniczący Rady Miejskiej podziękował pani 
Barbarze Gąsiorowskiej – Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
i panu Krzysztofowi Fiksowi – Radnemu Powiatu Grójeckiego za 
pozyskiwanie środków z Urzędu Wojewódzkiego, na remont naszych dróg. 
Pani Burmistrz za zaangażowanie się w pozyskiwaniu środków na budowę 
Domu Kultury. 
 

PKT 9 
Pan Zbigniew Kacprzyk - przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o 
zabranie głosu pana Witolda Wójcika – Przewodniczącego Rady Powiatu w 
Grójcu na temat współpracy i realizacji zadań. W sprawie budowy boiska za 
Liceum Ogólnokształcącym powiat jako Jednostka Organizacyjna jest 
zainteresowany. Realizacja tego zadania jest możliwa, ale nie w tym roku. 
Najpierw należałoby uregulować kwestię prawną terenu, pozyskać środki, a 
w dalszej części zająć się budową boiska. Pan Radny Tadeusz Jędryka 
zapytał czy będzie przeprowadzony remont drogi nr 728 z uwzględnieniem 
zjazdów do posesji, podesty. Radny Powiatu odpowiedział, sprawą tą 
zarządza wyłącznie województwo. W kwestii budowy drogi Gostomia – 
Tomczyce pan Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że jest 
przygotowywana dokumentacja.  
Pan przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uczestniczył w 
okresie międzysesyjnym prawie we wszystkich zebraniach sprawozdawczo - 
wyborczych w naszych Jednostkach OSP. Uczestniczył w spotkaniu w dniu 
01 lutego 2011 roku na zaproszenie Wojewody Mazowieckiego pana Jacka 
Kozłowskiego w Białobrzegach z samorządowcami Subregionu 
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radomskiego. Tematem spotkania było posumowanie stanu bezpieczeństwa 
w 2010 roku. Sprawozdania w obszarze Policji przedstawił Mazowiecki 
Wojewódzki Komendant Policji w obszarze Straży Pożarnej przedstawił 
Mazowiecki Komendant Wojewódzki PSP oraz w kwestii inwestycji 
drogowych na Mazowszu przedstawił Zastępca Dyrektora Oddziału w 
Warszawie GDDK i A. Był poruszony zakres systemu ratownictwa 
medycznego na terenie naszej gminy. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 
uczestniczył we Mszy Świętej celebrowanej przez Ordynariusza Łowickiego 
Ks. Biskupa prof. dr hab. Andrzeja Dziubę oraz Dziekana Parafii Nowe 
Miasto nad Pilicę Ks. Kan Jana Widerę, kapelana szpitala, przedstawicieli 
szpitala w ramach obchodów ,, XIX Międzynarodowego Dnia Chorego”. 
 
Pan Zbigniew Kacprzyk - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 
do Biura Rady Miejskiej wpłynęły pisma: 
-Pismo gratulacyjne z dnia 07.02.2011 r. Klubu Parlamentarnego PSL - p. 
Mirosława Maliszewskiego  
-Pismo z Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa 
Polskiego w Grójcu, ul. Laskowa 8 z dnia 18.02.2011 roku w sprawie 
renegocjacji regulaminu wynagrodzenia na 2011 r. 
-Pismo z Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Grójeckiego z dnia 
23.02.2011r. w sprawie współpracy z Radą Organizacji Pozarządowych 
Powiatu Grójeckiego. Wymienione pisma są do wglądu w Biurze Rady. 
-Pismo od Zofia Bielecka Żdżary 84b z dnia 14.02.2011 r. w sprawie 
naprawy drogi gruntowej i zamontowania oświetlenia w miejscowości 
Żdżary/ załącznik nr 3/do protokołu. 
-Pismo od mieszkańców wsi Godzimierz, gmina Nowe Miasto nad Pilicą z 
dnia 15.03.2011 roku w sprawie wytyczenia i utwardzenia pobocza drogi 
asfaltowej Żdżary – Godzimierz z załataniem powstałych dziur./załącznik nr 
4/ do protokołu. 
-Pismo od pana Mirosława Maliszewskiego – Posła na Sejm RP z dnia 
15.03.2011 roku w sprawie informacji dotyczącej przetargu na wykonywanie 
nocnej i świątecznej opieki świadczonej przez SP ZOZ Nowe Miasto nad 
Pilicą. Pismo do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
-Pismo od pana Stanisława Karczewskiego - Senatora RP z dnia 15 03.2011 
r. w sprawie informacji o sytuacji związanej z udzieleniem nocnej i 
świątecznej pomocy przez lekarzy i pielęgniarki oraz Pismo z dnia 
15.03.2011 r. o tej samej treści przesłane faksem. Pisma do wglądu w Biurze 
Rady Miejskiej. 
-Pismo od pana Stanisława Karczewskiego - Senatora RP z dnia 14.03.2011 
r. Pismo do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
-Pismo p. Stanisława Karczewskiego – Senatora RP z dnia 17.03.2011 r. w 
sprawie spotkania z przedstawicielami NFZ i SPZOZ Nowe Miasto nad 
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pilicą oraz panem Krzysztofem Fiksem – Radnym Powiatu Grójeckiego. 
Pismo do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Pan Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 
do Biura Rady wpłynął jeden wniosek i trzy interpelacje. Zapytał czy 
wniosek ma być przegłosowany, mimo wydanych opinii negatywnych przez 
Komisje. Wnioskodawca Radny p. Tomasz Pietrucha stwierdził, że nie ma 
takiej potrzeby jak również odczytania odpowiedzi pani Burmistrz na moje 
interpelacje.  
 
Pan Przewodniczący odczytał odpowiedź na interpelację złożoną na sesji 
Rady Miejskiej w dniu 28 stycznia 2011 r. przez Radnego p. Stanisława 
Orzeszka /załącznik nr 5/do protokołu. 
Przewodniczący Rady na wniosek pana Mariana Dziedzica odczytał ze 
Statutu punkt mówiący o zabieraniu głosu przez uczestników sesji, w części 
IV Obradowanie w §13 ust.5. 
Pan Przewodniczący przypomniał art.61 Konstytucji RP dotyczących 
obywateli polskich. 
Ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym w art. 11b. pkt.1 
Działalność organów gminy jest jawna. Ograniczenia jawności mogą 
wynikać wyłącznie z ustaw. 
Art. 23 pkt.1. Ustawy o samorządzie gminnym Radny obowiązany jest 
kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą 
więź z mieszkańcami oraz ich organizacjami, a w szczególności przyjmuje 
zgłaszane przez mieszkańców gminy postulaty i przedstawia je organom 
gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak związany instrukcjami wyborców. 
-Pismo od pani Barbary Gąsiorowskiej – Burmistrz Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą z dnia 17.03.2011 roku w sprawie niezgodnym z prawem 
używania imiennej pieczątki z herbem Gminy przez Radnego p. Tomasza 
Pietruchę /załącznik nr 6/ do protokołu. 
Pan Radny Pietrucha zwrócił się z zapytaniem o podstawę prawną dostępu 
radnego do protokołów z ostatniej sesji lub komisji. Przewodniczący Rady 
Miejskiej zwrócił uwagę na wcześniej odczytany artykuł Ustawy mówiący o 
jawności i udostępnieniu protokołów z prac komisji i ostatniej sesji. 
Przewodniczący odczytał pismo od Pani Burmistrz dotyczące używania 
przez radnych pieczęci i wyjaśnił, że obecnie w użyciu Rady Miejskiej 
figurują trzy zarejestrowane pieczęcie, z czego wynika, że radny nie może 
używać swojej pieczęci. Radny Pietrucha zwrócił się z pytaniem do pana 
mecenasa Mariana Seweryna – Radcy Prawnego Urzędu Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą w sprawie używania pieczęci przez radnych. 
Radca Prawny p. Seweryn stwierdził nie ma zwyczaju, aby poszczególni 
radni używali pieczęci. Nie było podstaw do sporządzenia pieczęci przez 
Radnego p. Pietruchę. 
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PKT 10a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie: zmian w budżecie miasta i gminy na 2011 rok. Pani Ewa 
Bator Skarbnik Miasta i Gminy omówiła zmiany w budżecie miasta i gminy 
w 2011 roku planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę - 897 163 00zł., planowane wydatki na 2011 rok 
zwiększa się o kwotę - 402 866 00zł. Po tych zmianach plan dochodów 
wynosi w kwocie - 20 417 733zł., natomiast plan wydatków – 22 214 394zł. 
W związku z tymi zmianami zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę – 494 
297 00zł. I po zmianach wynosi - 1 796 661 00zł. Pytań nie stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za-
13, wstrzymało się- 0, przeciw- 0. Uchwalono uchwałę Nr VI/29/2011 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 

PKT 10b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2012. 
Poinformował, że dwie komisje są przeciw tworzeniu funduszu sołeckiego. 
Komisja Oświatowo – Społeczna zapoznała się z tą uchwałą. Był wniosek 
złożony na Komisji, żeby zasięgnąć opinii sołtysów. Po wypowiedziach 
pozytywnych sołtysów przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu 
za-13, wstrzymało się -0, przeciw-0. Uchwalono uchwałę Nr VI/30/2011 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 

PKT 10c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przekazania 
nieruchomości. W głosowaniu za-12, wstrzymało się-0, przeciw-0. 
Uchwalono uchwałę Nr VI/31/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 10d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie w 2011 roku. Pytań i uwag do projektu nie stwierdzono. 
Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za-13, wstrzymało się-0, 
przeciw-0. Uchwalono uchwałę Nr VI/32/2011 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 



 19 

PKT 10e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Mazowieckiemu. Pytań i uwag do projektu uchwały nie stwierdzono. W 
głosowaniu za-13, wstrzymało się-0, przeciw-0. Uchwalono uchwałę Nr 
VI/33/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu.  
 
 

PKT 10f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia 
własności nieruchomości. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za-12, wstrzymało się-0, przeciw-0. Uchwalono 
uchwałę Nr VI/34/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 10g 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do nieodpłatnego przyjęcia 
własności nieruchomości. Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za-12, wstrzymało się-0, przeciw-0. Uchwalono 
uchwałę Nr VI/35/2011 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 11 
Pani sołtys Stefania Wąsik poprosiła o wyjaśnienie w kwestii drogi położonej 
we wsi Wólka Ligęzowska. Przewodniczący Rady Miejskiej, wyjaśnił, że 
przy budowie wodociągu we wsi, część drogi gminnej była własnością 
Agencji Nieruchomości Rolnych. Należało wystąpić o pozwolenie do 
Agencji, aby można było kontynuować budowę wodociągu. Pani sołtys 
zgłosiła zły stan drogi w Wólce Magierowej. Pan Czesław Lewecki - 
wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że droga jest w tym stanie , że 
trzeba ją naprawić, ale trzeba wziąć równiarkę, zniwelować i zobaczyć gdzie 
są braki. Radny Pietrucha w imieniu nieobecnej Radnej Anny Czerwiowskej 
podziękował za inicjatywę budowy Domu Kultury. Zapytał co się dzieje z 
wnioskami wypracowanymi na Komisji oraz jakie stanowisko zostało 
podjęte w kwestii ostatniej rozmowy. Przewodniczący Rady Miejskiej 
poinformował wnioski są przekazywane do pani Burmistrz Miasta i Gminy i 
czekają na realizację w kolejności. Radny Pietrucha zwrócił się z 
zapytaniem, aby na sesje Rady Miejskiej zapraszany był przedstawiciel 
Policji. 
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Na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęła interpelacja do pani 
Burmistrz Miasta i Gminy, która została złożona przez radnego p. Stanisława 
Orzeszka. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał złożoną interpelację. 
Interpelacja /załącznik nr 14/ radnego p. Stanisława Orzeszka o następującej 
treści: 
W nawiązaniu do artykułu z Gazety Prawnej, w którym napisano, że Gmina 
Nowe Miasto nad Pilicą zajęła ostatnie miejsce pozyskiwaniu środków z Unii 
Europejskiej ( w przeliczeniu na jednego mieszkańca) w powiecie grójeckim 
i jedno z ostatnich w województwie mazowieckim – stwierdzam, że jestem 
zaniepokojony tą sytuacją. W związku z tym chciałbym znać przyczynę tak 
słabego zaangażowania naszej Gminy w proces pozyskiwania środków 
europejskich, więc proszę o odpowiedź na następujące pytania: 
Pyt. 1. Jakie i ile wniosków zostało złożonych przez Gminę Nowe Miasto w 
roku 2010? 
 Które wnioski zostały pozytywnie zaopiniowane, a które odrzucone i 
dlaczego? 
Pyt. 2. Jaką sumę środków Unijnych pozyskał samorząd Gminy Nowe 
Miasto w 2010? 
Pyt. 3. Kto w Samorządzie Gminy Nowe Miasto sporządza wnioski o 
pozyskiwanie środków Unijnych i kto jest personalnie odpowiedzialny za ich 
przygotowanie? 
 

PKT 12 
Radny p. Tadeusz Jędryka złożył wniosek skierowany do pani Burmistrz 
Miasta i Gminy na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy 
przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi 
integralną część protokołu. 
 
 
 
Protokołowała        Przewodniczył 
 
 mgr Marzena Białas 
 


